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Laatst gewijzigd: 31 augustus 2023  

Toezeggingenlijst commissie Economie 8 september 2023 
 

    

Commissie (Economie) 
  

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang 

35 Economie Pijpelink 21-1-2022 Wanneer zich geen belemmeringen voordoen, zal PS door 
GS worden geïnformeerd over de bevindingen van de 
kwartiermaker cultuur. 

  Brief GS van 9 maart 2023 over Rapportage 
kwartiermaker Cultuur - 294560; Voorstel afvoeren 
commissie economie 26 mei 2023; PvdA-GL verzoekt 
een informatiebijeenkomst na het zomerreces om nadere 
toelichting te krijgen over wat het nieuwe college op het 
gebied van cultuur gaat doen en vraagt de toezegging tot 
die tijd te laten staan. 

39 Economie Van der Maas-
Pijpelink 

11-3-2022 De commissie vraagt m.b.t motie 40 dat gedeputeerde 
Pijpelink met een schriftelijke reactie komt m.b.t de vraag of 
In december 2022 er een integrale erfgoedvisie aan de 
Provinciale Staten kan worden voorgelegd.  

    

52 Economie Pijpelink 16-9-2022 Naar aanleiding van een vraag van de SP over de bruine 
vloot zal GS een schriftelijke terugkoppeling geven over de 
stand van zaken m.b.t. stichting behoud Hoogaars. 

    

54 Economie Van der Maas  25-11-2022 nav Statenvoorstel van 8 november 2022 over 
kredietaanvraag Project N673 Zanddijk Molendijk 1 - 229748 
zal GS  in gesprek gaan  met ZLTO over de aanleg van een 
landbouwsluis 

    

55 Economie Van der Maas  10-2-2023 nav Brief GS van 15 november 2022 over tandartsentekort in 
Zeeland - 232821. Er wordt onderzocht of het mogelijk is een 
concept voor tandartsen te ontwikkelen wat lijkt op het 
concept van de ‘vakantie dokters’ 
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Commissie (Economie) 
  

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang 

56 Economie Van der Maas  10-2-2023 nav Brief GS van 13 december 2022 over informatiebrief 
aanbesteding busconcessie -248430  PS wordt door middel 
van voortgangsrapportages geïnformeerd over de 
Busconcessie.  

    

1 Economie Van der Maas 26-5-2023 nav Brief GS van 9 mei 2023 over Regionale 
mobiliteitsstrategie en concessie grote bus - 327263 - Wij 
zullen u per kwartaal informeren met een rapportage over de 
voortgang van de verschillende sporen (busconcessie, 
fijnmazigheid, etc.) van de Regionale Mobiliteitsstrategie. We 
zullen deze informatie per spoor comprimeren en in 
hoofdlijnen met u delen, zodat het overzichtelijk blijft voor 
iedereen. 

    

2 Economie De Bat 23-6-2023 Wij zullen de verslagen van de schrijfprocedures van de 
totstandkoming van het Statenvoorstel Verordening Europese 
Landbouwsubsidies 2023-2027 naar u toesturen. 

  Brief  GS van 4 juli 2023 over afhandeling toezegging nr. 
2 29-6 - 355515; voorstel toezegging afvoeren tijdens cie 
Economie 8 sept 2023 

 

    

PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

69 Economie Van der Maas 6-11-2020 N.a.v. Statenvoorstel Startnotitie N673 Zanddijk/Molendijk 
Yerseke:  
Ik zal er zorg voor dragen dat in het bestek wordt opgenomen dat 
waar mogelijk gebruik wordt gemaakt van hergebruikte 
materialen. 

  Brief GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie toezeggingen ontvangen. 
Voortgang: Dit wordt opgenomen in de scope 
als onderdeel van de overeenkomst met de op 
te richten Zanddijk B.V. 
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PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

122 Economie De Bat 11-12 
november 
2021 

N.a.v. Statenvoorstel Begroting 2022 en najaarsnota 2021  
Ik zeg u toe met het marketing team van de provincie Zeeland te 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor een Zeeuwse Van 
Haasteren puzzel. 

  Uit navraag is gebleken dat betreffende 
tekenaar geen puzzels tekent in opdracht. De 
mogelijkheden voor het ontwikkelen van een 
Zeeland puzzel worden verder onderzocht als 
aanvulling op de provinciale relatiegeschenken.  

130 Economie Pijpelink 11-12 
november 
2021 

N.a.v. Statenvoorstel Begroting 2022 en najaarsnota 2021  
Ik zeg u toe te zijner tijd te komen met een voorstel hoe het traject 
‘cultuurbus’ na 2023 voortgezet kan worden. 

  In het najaar van 2021 is het verzoek aan het 
Cultuurkwadraat gedaan om te komen met een 
advies voor voortzetting na 2023, en een 
voorstel om in de periode tot 2023 stapsgewijs 
naar de nieuwe situatie toe te werken. 
Verwachting is dat wij hierover voor de zomer 
een voorstel ontvangen. Brief GS van 17 
januari 2023 met voortgangsinformatie 
ontvangen. Mede op basis van een evaluatie 
vindt er medio 2023 besluitvorming over het 
vervolg van de Cultuurbus plaats. 

145 Economie De Bat 24-6-2022 N.a.v. Jaarstukken 2021 en Voorjaarsnota 2022:  
Ik ben als gedeputeerde namens het college aanspreekbaar op 
de Portefeuille Ouderen Beleid 

    

173 Economie Van der Maas 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 2022 - 
213084 
GS zullen onderzoeken op welke manier wij ook als provincie 
structureel inzet 
kunnen leveren aan leefbaarheid en kunnen bijdragen aan 
leefbaarheidsinitiatieven in Zeeland. Ik zal de strekking van de 
ingediende motie leefbaarheid Zeelanddag betrekken en binnen 
een half jaar, in 2023 hierover terugkomen bij PS 

  Brief van GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: wij 
verwachten hier later in 2023 op terug te 
komen. 
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PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

174 Economie Van der Maas 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 2022 - 
213084: 
Ik zal PS in de tweede helft van 2023 nader informeren over de 
uitwerking c.q. stand van zaken van de pilots vervoersapps. 

    

175 Economie Pijpelink 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 2022 - 
213084: Ik zorg dat u een u schriftelijke voortgangsrapportage 
krijgt op de statusaanvraag Rijksvastgoed m.b.t. ensembles van 
geschenkwoningen, uiterlijk begin 2023. 

    

176 Economie Pijpelink 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 2022 - 
213084: 
Ik ben bereid om bij Rijkwaterstaat na te vragen of RWS vindt dat 
de Deltawerken aangedragen kunnen worden als Unesco 
Werelderfgoed 

    

177 Economie Van der Maas 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 2022 - 
213084: 
Er zal maatwerk geleverd wordt bij mogelijke bomenkap, waarbij 
rekening wordt gehouden met natuur en landschap, 
verkeersveiligheid en overleg plaats vindt met de omgeving. Ik wil 
opnieuw kijken naar situatie bij Aardenburg c.q. casus bomenkap 
N251. 

  Brief van GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: 
Wij verwachten u in het eerste kwartaal van 
2023 te informeren over de uitvoering van deze 
toezegging. 

191 Economie Van der Maas 03-feb-23 N.a.v. moties niet behorend bij een agendapunt: Ik zal, m.b.t. het 
vestigingsklimaat en de mogelijkheden voor internationaal 
onderwijs in Zeeland, PS informeren zodra de uitkomst van het 
lopend ‘onderwijs’-onderzoek er is en zal hierover het gesprek 
aan met andere partijen om het belang ervan te onderstrepen. 
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PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

193 Economie Van der Maas 10-3-2023 n.a.v. Brief PS (concept) aan GS over wensen en bedenkingen 
oprichting Zanddijk B.V - 269909: Wij zullen zorgen dat er 
minimaal één deskundige vrouw in de raad van commissarissen 
komt. 

    

194 Economie Van der Maas 10-3-2023 n.a.v. Motie 19 over OV Zeeland: Het college zal het vijf punten 
plan van de Mobiliteitsalliantie, met betrekking tot het overeind 
houden van het openbaar vervoer in de landelijke gebieden 
bestuderen en terugkoppelen naar PS welke voordelen voor 
Zeeland er benoemd worden. 

    

4 Economie Commissaris 
van de Koning 

16-6-2023 n.a.v. Vraag van het lid De Roon (PVV) over aangekondigde 
excuses Provincie Zeeland inzake het slavernijverleden. 
In de woorden die we kiezen voor de excuses op 1 juli zullen we 
expliciet tot uiting laten komen dat de huidige Zeeuwse inwoners 
van nu, geen invloed hadden op, of schuld hebben aan de 
slavernij van toen. Daarbij zullen we ook expliciet tot uiting laten 
komen dat de huidige bestuurders van nu, geen schuld hebben 
aan de slavernij van toen. 

    

5 Economie Van der Maas 14-7-2023 N.a.v. vragensessie, vraag van het lid Van den Berge (SGP) over 
Antwoorden Statenvragen - SGP - Landbouwverkeer tussen S-D 
en Noord-Beveland - 357 – 329276. 
Ik zal de commissie (economie) met een brief inzake 
landbouwverkeer over de Oosterscheldekering informeren, zodat 
wij in de commissie met elkaar verder kunnen spreken over dit 
vraagstuk. 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

40 Economie Pijpelink 18-12-2020 Van den Berge (SGP), mede namens VVD, PvdA CDA, D66,CU, 
PVV Van Dijk, 
over Provinciaal beleid religieus erfgoed 
Dragen het College van Gedeputeerde Staten op: 
- De mogelijkheden te bezien voor verbindingen met andere 
onderwerpen / beleidsterreinen 
als duurzaamheid, recreatie, leefbaarheid en sociale ontwikkelingen 
(bijvoorbeeld krimp en 
groei) in dorpen en stadswijken dit mede ook in relatie tot de 
Erfgoeddeal; 
- Mogelijkheden te onderzoeken voor fondsvorming voor onderzoek 
en planvorming voor 
kerkelijke gebouwen; 
- Te onderzoeken in hoeverre aansluiting mogelijk is op de 
erfgoedlijn “Heren en Kerken”; 
- Te onderzoeken of een rijksbijdrage in de kosten van het opstellen 
van een provinciale visie 
religieus erfgoed tot de mogelijkheden behoort; 
- Na het opstellen van de meeste kerkenvisies door de Zeeuwse 
gemeenten te bezien in 
hoeverre er de noodzaak is om provinciaal beleid voor het religieus 
erfgoed op te stellen 
en Provinciale Staten hierover te informeren. 

  Brief GS van 15 februari 2022 met 
afdoeningsinformatie ontvangen. De commissie 
geeft het advies om de motie nog niet af te 
voeren. Brief van GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Middels de 
brief van GS d.d. 15 februari 2022 en het 
vastgestelde koersdocument Zeeuws Erfgoed 
d.d. 12 juni 2022 is PS nader geïnformeerd over 
de integrale erfgoedvisie. Tijdens bespreking in 
de commissie Economie op 16 september is 
door de gedeputeerde de stand van zaken en 
procesgang rond de integrale erfgoedvisie 
toegelicht en aangegeven dat in 2023 een 
Uitvoeringsagenda Erfgoed geformuleerd zal 
gaan worden. Hierin zal het onderdeel Religieus 
Erfgoed worden meegenomen. 

50 Economie Pijpelink 10-11 juni 
2021 

Veraart (D66) mede namens GL, SP, 50PLUS over Behoud 
Geschenkwoningen Watersnoodramp 1953 
Verzoekt het college van Gedeputeerde Staten: 
- Samen met de provincie Zuid-Holland op te trekken om de 
Zeeuwse en Zuid-Hollandse gemeenten aan te sporen tot het 
toekennen van een beschermde status aan de Geschenkwoningen, 
en indien gewenst hierin een coördinerende rol op zich te nemen. 

  Gedeputeerde Staten delen het belang van het 
toekennen van een beschermde status aan 
Geschenkwoningen. Wegens Corona heeft de 
officiële presentatie van de Zeeuwse resultaten 
van de inventarisatie van de geschenkwoningen 
nog geen doorgang kunnen vinden. Wij hopen 
deze alsnog spoedig te kunnen organiseren. 
Tijdens deze presentatie worden de resultaten 
met de gemeenten gedeeld en het belang van 
de beschermde status voor deze woningen 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

benadrukt. Wij zullen de gemeenten hier ook 
individueel op wijzen en in onderling overleg 
afspraken maken over de coördinatie hiervan.; 
Brief van GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: 
tijdens de beantwoording van vragen rond de 
Najaarsnota heeft de gedeputeerde toegezegd 
dat in 
januari 2023 een schriftelijke rapportage van de 
stand van zaken rond geschenkwoningen zal 
worden toegezonden. In deze rapportage wordt 
PS nader geïnformeerd. 
Middels Brief GS (origineel) van 20 januari 2023 
over Geschenkwoningen in Zeeland – 266972 is 
hieraan voldaan. Voorstel motie afvoeren tijdens 
cie economie 8 september 2023 

58 Economie Pijpelink  11-12 
november 
2021 

Van Hertum ( PvdA) mede namens VVD, GL, CU, PvdD, SP, D66, 
50PLUS over Cultuurbus 
Roepen Gedeputeerde Staten op om: 
- Onderzoek te doen naar het verlengen van de Cultuurbusregeling. 
- Slimme verbindingen te leggen met andere regelingen als NOP. 

  De oproep om te onderzoeken hoe de regeling 
Cultuurbus verlengd kan worden, en daarbij 
slimme verbindingen te leggen hangt samen 
met de oproep hoe ervoor te zorgen dat de 
Cultuurbus ook na 2023 kan blijven bestaan. In 
het najaar van 2021 is het verzoek aan het 
Cultuurkwadraat gedaan om te komen met een 
advies voor voortzetting na 2023, en een 
voorstel om in de periode tot 2023 stapsgewijs 
naar de nieuwe situatie toe te werken. 
Verwachting is dat wij hierover voor de zomer 
een voorstel ontvangen. Brief van GS van 17 
januari 2023 met voortgangsinformatie 
ontvangen: Mede op basis van een evaluatie 
vindt er medio 2023 besluitvorming over het 
vervolg van de Cultuurbus plaats. 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

74 Economie Pijpelink 24-6-2022  Van Burg (SGP, mede namens PvdA, VVD, CDA en GL) over 
Behoud geschenkwoningen Watersnoodramp 1953                                                        
Dragen het College van Gedeputeerde Staten op: 
- In het najaar 2022 bij de begrotingsbehandeling met nadere 
voorstellen naar PS te komen om een aantal geschenkwoningen in 
Zeeland te behouden en een beschermde status te geven. 

  Brief GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: 
Tijdens de beantwoording van vragen rond de 
Najaarsnota heeft de gedeputeerde toegezegd 
dat in januari 2023 een schriftelijke rapportage 
van de stand van zaken rond  
geschenkwoningen zal worden toegezonden. In 
deze rapportage wordt PS nader geïnformeerd. 

78 Economie De Bat 24-6-2022  Kool-Blokland (CDA, mede namens VVD, GL, D66, CU,PvdA) over 
Potentie buurtbatterij       
Verzoekt Gedeputeerde Staten: 
- Te inventariseren en indien nodig nader te onderzoeken of en hoe 
buurtbatterijen kunnen bijdragen aan de reductie van de 
energierekening voor huishoudens. Dit geldt ook voor huishoudens 
die zelf geen zonne-energie produceren; 
- Te inventariseren welke projecten reeds lopen en te onderzoeken 
of en hoe buurtbatterijen een effectieve veilige bijdrage kunnen 
leveren aan de energietransitie en specifiek aan het oplossen van 
het tekort aan netcapaciteit en op basis van dit onderzoek aan de 
Provinciale Staten voor te leggen hoe daar gevolg aan kan worden 
gegeven. 

  Brief GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: 
Inventarisatie loopt, er gebeurt veel op het 
gebied van batterijen. Effect op de rekening lijkt 
vooralsnog beperkt. De betekenis voor het 
elektriciteitsnet is onbekend, mogelijk dat we 
aan de hand van een aantal pilotprojecten meer 
inzicht kunnen verkrijgen. In de eerste helft van 
2023 zullen we Provinciale Staten informeren. 

84 Economie  Van der 
Maas 

22-7-2022 J.A. Rottier (SGP, mede namens VVD, CU en GL)    :                                                              
Dragen het College van Gedeputeerde Roepen Gedeputeerde 
Staten op: 
- In samenwerking/overleg met het Waterschap Scheldestromen en 
de gemeente Reimerswaal te onderzoeken of in een plan kan 
worden voorzien om het kruisen van langzaam verkeer met snel 
verkeer bij de rotonde Wulk te voorkomen; 
- En hierbij een evenredig dekkingsvoorstel te doen vanuit alle drie 
de partijen. 
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vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

89 Economie Pijpelink 11-11-2022 Van Hertum (PvdA, mede namens GroenLinks , PvdD, SP, D66) 
over inventarisatie van Fair Practice en roepen Gedeputeerde 
Staten op om  
- Te inventariseren welke knelpunten er zijn voor Zeeuwse culturele 
instellingen om te werken volgens de “Fair Practice Code” 
- Indien organisaties niet werken volgens de Fair Practice Code, te 
inventariseren wat er nodig is aan financiële of andersoortige 
ondersteuning om dit alsnog te realiseren. 
- Hierover uiterlijk binnen 6 maanden te rapporteren aan PS 

    

96 Economie De Bat 10-3-2023 Veraart (D66, mede namens PvdA, GL, PvdD en CDA) over Right to 
repair. Dragen het College van GS op: 
- om in 2023 samen met het bedrijfsleven een convenant / 
intentieverklaring / samenwerkingsovereenkomst op te stellen, 
waarin afspraken staan om het recht van reparatie een plek te 
geven in de Zeeuwse economie; 
- bij het maken van deze afspraken het bedrijfsleven, de gemeenten 
en sociale werkvoorzieningen te betrekken; 
- na het tekenen van het convenant een campagne op te zetten om 
dit onder het gehele 
bedrijfsleven te promoten; 
- PS uiterlijk eind 2023 over de voortgang te informeren. 

    

98 Economie Van der 
Maas 

10-3-2023 Van Hertum (PvdA, mede namens GL, 50PLUS, CDA, PvZ, PVV, 
SP, D66, PvdD, CU en Lijst Bosch) over OV Zeeland. Dragen het 
College van GS op: 
- met de gemeenten en inwoners in gesprek te gaan hoe de 
aangedragen zorgen over het openbaar vervoer kunnen worden 
vertaald in de definitieve versie van het plan van eisen. 
- te bezien of maatschappelijk relevante lijnen, zoals genoemd bij de 
constateringen, behouden kunnen worden of dat er zekerheid is 
voor reizigers voor een aanvaardbaar alternatief. 
- PS mee te nemen in de opbrengsten van de consultatieronde van 
het conceptplan van eisen. 

    



 

 pagina 10 / 10 
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vergadering 

Onderwerp Actie 
door 
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- mochten er extra financiën nodig zijn voor het nieuwe vervoersplan 
bovenop de huidige budgetten, terug te komen naar de Provinciale 
Staten. 
- de nieuwe Provinciale Staten van Zeeland stap voor stap op de 
hoogte te houden van de ontwikkelingen rondom de nieuwe 
concessie en vooral op het punt van de aanpassingen die GS wil 
doen voor het definitieve plan van eisen. 
- onderzoek te doen naar het betaalbaar maken van het Zeeuws 
openbaar vervoer, voor alle Zeeuwen.  
- De resultaten van dit onderzoek zo snel mogelijk met de nieuwe 
Provinciale Staten te delen. 

5 Economie Van der 
Maas 

16-6-2023 Geluk (CDA, mede namens VVD, CU, BBB, D66, JA21 en PvdA-
GL) over verkeersinfarct Zeeland. Verzoekt het college van 
Gedeputeerde Staten: 
- Er alles aan moet doen om het verkeersinfarct in Zeeland verder te 
beperken; 
- In samenwerking met Rijkswaterstaat en andere betrokken 
instanties een noodplan op te stellen om de verkeersdruk als gevolg 
van de afsluiting van de Haringvlietbrug te verminderen en de 
doorstroming te verbeteren; 
- Aandacht te blijven schenken aan een goede communicatie en 
informatievoorziening naar de inwoners, bedrijven, 
onderwijsinstellingen buiten Zeeland en bezoekers van Zeeland 
over de afsluiting van de Haringvlietbrug, de genomen maatregelen 
en alternatieve routes; 
- De verkeerssituatie en de effectiviteit van genomen maatregelen 
regelmatig te evalueren en 
indien nodig bij te sturen om ook toekomstige projecten goed in 
beeld te brengen en te zorgen voor goede afstemming tussen alle 
betrokken partijen, en hieruit lering te trekken voor de toekomst 
opdat eenzelfde situatie voorkomen dient te worden. 

    

 




